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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište, ktoré sa konalo 
dňa  29. februára 2024 o 17.30 hod. v zasadačke Obecného úradu Sobotište 

__________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní: 
Kružík Vladimír Jan PhDr., Čederle Tomáš, Čenteš Jaroslav, Hollý Peter Ing., Jankových Igor Ing., 
Kadlec Melišová Ľubica Mgr., Kadlečík Patrik Ing., Krček Radoslav, Mareček Jaroslav Ing., 
Pekarová Jana PaedDr.,  Adásková Jarmila Ing. 

 
Ostatní prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 
  
1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice)  
 
      Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce. Privítal prítomných na zasadnutí  
a konštatoval, že zasadnutia sa zúčastnila nadpolovičná väčšina poslancov, takže zasadnutie je  
uznášania schopné. Príchod s menším oneskorením oznámili dvaja poslanci, potom bude 
zastupiteľstvo kompletné.  
Starosta obce určil za zapisovateľku: Mihaliskovú Oľgu 
 
                               za  overovateľov: Jankovýcha Igora 
                                                            Hollého Petra 
 
 
2. Schválenie programu rokovania  
 
     Starosta oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia. 
 
  1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice) 
  2. Schválenie programu rokovania 
  3. Voľba návrhovej komisie 
  4. Kontrola plnenia uznesení 
  5. Informácia starostu o priebehu verejného obstarávania stavebných prác na kanalizáciu 
  6. Informácia starostu o výsledku verejného obstarávania projektovej dokumentácie pre  
      rekonštrukciu hvezdárne 
  7. Informácia starostu o výsledku verejného obstarávania aktualizácie projektovej dokumentácie  
      vodovodu 
  8. Žiadosti o odkúpenie pozemkov 
  9. Pomenovanie kultúrneho domu a sprievodný program – informácia 
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 
 
Návrh programu bol verejným hlasovaním jednohlasne schválený. 
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3. Voľba návrhovej komisie 
 
     Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov OZ:  Pekarovú Janu 
                                                                                                      Krčka Radoslava                                                                                            
                                                                                                      Čederleho Tomáša                                                                                                                      
Návrh bol verejným hlasovaním jednohlasne schválený. 
 
 
4. Kontrola plnenia uznesení 
 
     Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 82/2024 s termínom plnenia  10. 2. 2024 bolo splnené. 
Kúpna zmluva s Jozefom Kubíčkom a manželkou bola podpísaná a návrh na vklad bol odovzdaný  
na kataster. Ostatným uzneseniam plynú ešte termíny plnenia.   
 
 
5. Informácia starostu o priebehu verejného obstarávania stavebných prác na kanalizáciu 
     
      Starosta informoval prítomných, že otváranie ponúk na vybudovanie splaškovej kanalizácie sa 
uskutočnilo 20. 2. 2024. Doručených bolo 9 ponúk. Víťaza verejného obstarávania však nepoznáme, 
nakoľko niektoré ponuky mali prekvapivo nízke ceny  a takisto aj nereálne lehoty na dodanie 
predmetu zákazky (10 dní, 29 dní). Po vyhodnotení ponúk bolo od niektorých firiem požadované 
vysvetlenie k lehotám dodania alebo k navrhovaným cenám uvedených v ich ponukách. V prípade 
potreby budeme túto situáciu konzultovať aj s Úradom pre verejné obstarávanie. Takže ponuky máme 
– no víťaza ešte nepoznáme.  

 
 

6. Informácia starostu o výsledku verejného obstarávania projektovej dokumentácie pre  
    rekonštrukciu hvezdárne 
 
     Na zasadnutie prišiel p. Čenteš.  
     Starosta obce informoval prítomných, že dňa 16. 2. 2024 boli vyhodnotené predložené ponuky  
na vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavbu „Hvezdáreň Sobotište“. Ponuku predložili traja 
uchádzači. Kritériom na vyhodnotenie ponúk bola najnižšia ponuková cena predmetu zákazky. 
Úspešným uchádzačom je firma APROREAL, s. r. o., Šajdíkove Humence, ktorej ponuková cena 
bola 11.760,– €. 
Poslanci jednohlasne schválili čerpanie rozpočtovaných kapitálových výdavkov na obstaranie 
projektovej dokumentácie hvezdárne v sume 11.760,– € z rezervného fondu.  
      
       
7. Informácia starostu o výsledku verejného obstarávania aktualizácie projektovej  
    dokumentácie vodovodu 
 
     Starosta informoval prítomných, že ponuky na zabezpečenie procesu verejného obstarávania pre 
zákazku „Senica – Holíč, prepojenie vodovodu 2. etapa – 2. časť“ – aktualizácia projektovej 
dokumentácie,   boli   vyhodnocované  12. 1. 2024.  Na predloženie   ponuky   boli   oslovení  traja 
potenciálny záujemcovia, ktorí aj ponuku predložili. Kritériom na vyhodnotenie ponúk bola najnižšia 
ponuková cena predmetu zákazky. Úspešným uchádzačom je Ateliér BUDO, s. r. o. Trnovec. 
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Aktualizácia projektovej dokumentácie vodovodu bude ukončená do konca marca a hneď po tom 
budeme podnikať ďalšie kroky na podanie žiadosti o finančné prostriedky na realizáciu stavby 
vodovodu. 
 
 
8. Žiadosti o odkúpenie pozemkov 
 
     Starosta informoval poslancov o žiadostiach o odkúpenie obecných pozemkov. 
 
     Ing. Peter Hollý, č. s. 162, Sobotište, a Ing. Michaela Hollá, č. s. 112, Rovensko, žiadajú  
o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce – parcela registra „C“ č. 9094/12 o výmere 1367 m2,  
druh pozemku - záhrada, k. ú. Sobotište. 
Poslanci zobrali žiadosť na vedomie a poverili komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením 
návrhu na jej riešenie obecnému zastupiteľstvu v termíne 7. 4. 2024. 
 
 
     Miriama Nigrovičová, Mallého 881/41, Skalica, žiada o odkúpenie pozemku vo vlastníctve  
obce – parc. č. 9094/12 vo výmere 564 m2, druh pozemku - záhrada, k. ú. Sobotište.   
Poslanci zobrali žiadosť na vedomie a poverili komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením 
návrhu na jej riešenie obecnému zastupiteľstvu v termíne 7. 4. 2024. 
 
 
     Vladimír Nečas a manž. Dana, č. s. 170, Sobotište, žiadajú o odpredaj pozemku tvoreného  
parcelou č. 622/3 vo výmere 36 m2, a časti pozemku tvoreného parcelou č. 620/3 vo výmere  
97 m2 – záhrada, celá parcela má výmeru 514 m2. Jedná sa o parcely reg. C-KN.    
Poslanci zobrali žiadosť na vedomie a poverili komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením 
návrhu na jej riešenie obecnému zastupiteľstvu v termíne 7. 4. 2024. 
 
 
     Miroslav Petrák, č. s. 171, Sobotište, žiada o odkúpenie obecného pozemku číslo parcely 620/3 
o výmere 514 m2.    
Poslanci zobrali žiadosť na vedomie a poverili komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením 
návrhu na jej riešenie obecnému zastupiteľstvu v termíne 7. 4. 2024. 
 
 
9. Pomenovanie kultúrneho domu a sprievodný program – informácia 
 
     Starosta informoval prítomných, že termín osláv 200. výročia narodenia Aničky Jurkovičovej, 
v rámci ktorých by bol pomenovaný aj náš kultúrny dom na Kultúrny dom Aničky Jurkovičovej, ešte 
nie je finálne potvrdený. Nakoľko sa táto akcia bude konať pod záštitou župana TTSK Mgr. Jozefa 
Viskupiča, je potrebné zosúladiť spoločný možný termín. TTSK prisľúbil aj finančnú podporu tejto 
akcie. V programe podujatia vystúpia deti ZŠ a MŠ, naša folklórna skupina a divadelný súbor 
z Nového Mesta nad Váhom, ktorý vo svojom vystúpení prezentuje dielo a život Aničky 
Jurkovičovej. Konkrétnejšie sa tejto akcii budeme venovať na najbližšom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva – čo je podľa plánu zasadnutí 16. 4. 2024. 
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10. Rôzne 
 
      Starosta informoval prítomných, že z MAS Kopaničiarsky región nám bude poskytnutý finančný 
príspevok vo výške 34.000,– €, ktorý môže byť použitý na rekonštrukciu chodníkov alebo mobiliáru 
na verejnom priestranstve. V záujme obce je opraviť chodník v uličke k evanjelickému kostolu, ktorý 
je dosť frekventovaný a značne poškodený. Ak by sa zmestil do rozpočtu, zrekonštruoval by sa aj 
chodník od domu smútku ku katolíckemu kostolu.  
 
     Na zasadnutie prišla p. Kadlec Melišová. 
 
     Starosta informoval prítomných, že merač rýchlosti na námestí bol opravený a na hornom konci, 
pri ceste od Vrboviec, bol nainštalovaný nový merač rýchlosti, ktorý bude namerané údaje aj 
štatisticky vyhodnocovať: celkový počet áut – ktoré tadiaľ prejdú,   počet áut –  ktoré prekročia 
rýchlosť a vypočíta aj priemernú rýchlosť, akou autá tým úsekom prechádzajú. Celkové náklady  
na zakúpenie a osadenie merača rýchlosti sú vo výške 2.800,– €. O túto sumu je potrebné navýšiť 
kapitálového výdavky. Poslanci zobrali túto informáciu na vedomie a jednohlasne schválili navýšenie 
a čerpanie kapitálových výdavkov na zakúpenie merača rýchlosti vo výške 2.800,– € z rezervného 
fondu.  
p. Čederle – merač rýchlosti z námestia navrhuje presunúť ku škole, kde by mal určite väčší význam 
 
     Starosta ďalej informoval prítomných, že tento týždeň bol do domu smútku dovezený nový 
chladiaci box a aj stôl na manipuláciu s nebožtíkom. Jeden starý chladiaci box už bol demontovaný 
a na jeho miesto je osadný nový. Treba ešte upraviť okolie – hlavne dlažbu na zemi, ktorá bola pri 
demontovaní starého zariadenia poškodená.  
V tomto týždni si bola projektantka z firmy JAZ, s. r. o., Nové Mesto nad Váhom, prezrieť 
a zamerať priestory kuchyne v KD. Do dvoch týždňov by mala vypracovať projekty a potom by sa 
začalo s prácami na rekonštrukcii.  
p. Krček – materiál by sa mohol už objednať – hlavne čo sa týka dlažby a obkladov. Tie rozmery  
                  vieme už teraz a zostanú nezmenené, no hlavne treba zjednať murára na uloženie dlažby  
                  a obkladu.  
Tento týždeň boli vykonané revízie plynu, elektrických rozvodov a hromozvodov na budovách 
v majetku obce. Bola vykonaná aj kontrola požiarnej bezpečnosti v budovách –  kultúrnych 
pamiatkach obce.  
 
     Ďalej starosta informoval poslancov, že zjazd z chodníka na moste si len tak svojvoľne 
nemôžeme vybudovať. Akékoľvek práce na moste treba konzultovať s mostným expertom. 
p. Čederle – treba zatlačiť na TTSK, aby opravili celý most, ktorý je už v dezolátnom stave 
p. Čenteš – nech prídu na obhliadku na miesto. Potrebný by bol aj prechod pre chodcov z chodníka  
                   na moste smerom ku škole, lebo autá parkujú až úplne do križovatky.  
 
 
11. Diskusia 
 
p. Jankových – kedy sa začne s vážením odpadu 
starosta – v súčasnosti zisťujeme záujem občanov o výmenu popolníc hlavne za objemovo menšie  
                v jednočlenných  a dvojčlenných domácnostiach. Po výmene začneme s čipovaním.  
                Pracovníci obce boli zaškolení, čítačku aj čipy už máme na úrade.  
p. Jankových – v areáli ZŠ, pri hvezdárni, je rušivé svetlo z lampy verejného osvetlenia. Hvezdári  
                         požadujú nainštalovať na lampu vypínač, aby ju mohli v prípade potreby zhasnúť. 
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starosta – pracovníci, ktorí zabezpečujú údržbu verejného osvetlenia v obci, prídu v najbližších dňoch  
                pripojiť merač rýchlosti do elektriky, ktorý zatiaľ funguje iba na batérie. Objednáme u nich  
                zrovna aj osadenie tohto vypínača. 
 
 
Návrh uznesení: 
 
U z n e s e n i e   č. 84/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
 
Obecné zastupiteľstvo       
A/   s c h v a ľ u j e 
       čerpanie rozpočtovaných kapitálových výdavkov na obstaranie projektovej dokumentácie  
       hvezdárne v sume 11.760,– € z rezervného fondu 

        
Hlasovanie:      prítomných: 8          za: 8           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 

 
 
U z n e s e n i e   č. 85/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Ing. Petra Hollého, č. s. 162, Sobotište, a Ing. Michaely Hollej, č. s. 112, Rovensko, 
       o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce – parcela registra „C“ č. 9094/12 o výmere 1367 m2,  
       druh pozemku - záhrada, k. ú. Sobotište   
B/   p o v e r u j e 
       komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu  
       na jej riešenie. 
       Termín: 7. 4. 2024 
       Zodpovedný: komisia výstavby 
       
Hlasovanie:      prítomných: 8          za: 8           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 86/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Miriamy Nigrovičovej, Mallého 881/41, Skalica, o odkúpenie pozemku vo vlastníctve  
       obce – parc. č. 9094/12 vo výmere 564 m2, druh pozemku - záhrada, k. ú. Sobotište   
B/   p o v e r u j e 
       komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu  
       na jej riešenie. 
       Termín: 7. 4. 2024 
       Zodpovedný: komisia výstavby 
       
Hlasovanie:      prítomných: 8          za: 8           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
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U z n e s e n i e   č. 87/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Vladimíra Nečasa a manž. Dany, č. s. 170, Sobotište, o odpredaj pozemku tvoreného  
       parcelou č. 622/3 vo výmere 36 m2, a časti pozemku tvoreného parcelou č. 620/3 vo výmere  
       97 m2 – záhrada, celá parcela má výmeru 514 m2. Jedná sa o parcely reg. C-KN.    
B/   p o v e r u j e 
       komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu  
       na jej riešenie. 
       Termín: 7. 4. 2024 
       Zodpovedný: predseda komisie 
       
Hlasovanie:      prítomných: 8          za: 8           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 88/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       žiadosť Miroslava Petráka, č. s. 171, Sobotište, o odkúpenie obecného pozemku číslo parcely  
       620/3 o výmere 514 m2    
B/   p o v e r u j e 
       komisiu výstavby posúdením žiadosti a predložením návrhu obecnému zastupiteľstvu  
       na jej riešenie. 
       Termín: 7. 4. 2024 
       Zodpovedný: predseda komisie 
      
Hlasovanie:      prítomných: 8          za: 8           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
 
 
U z n e s e n i e   č. 89/2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Sobotište 
   
Obecné zastupiteľstvo       
A/   b e r i e     n a    v e d o m i e 
       informáciu starostu obce o potrebe navýšenia kapitálových výdavkov na zakúpenie merača  
       rýchlosti vo výške  2.800,– € s DPH 
B/   s c h v a ľ u j e 
      navýšenie  a čerpanie kapitálových výdavkov na zakúpenie merača rýchlosti vo výške 2.800,– €  
      s DPH z rezervného fondu 
 
Hlasovanie:      prítomných: 9          za: 9           proti: 0         zdržalo sa: 0        počet poslancov: 9 
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12. Záver 
 
     Týmto bodom bol program zasadnutia vyčerpaný. Starosta poďakoval prítomným za účasť 
a zasadnutie ukončil.  

 
 
 
 
 

 
               PhDr. Vladimír Jan Kružík                                                       PaedDr. Jana Pekarová 
                          starosta obce                                                                   zástupca starostu obce 
                             Sobotište                                                                                  Sobotište 
 
 
 
 
Overovatelia:   Ing. Igor Jankových              ......................................... 
   
                         Ing. Peter Hollý                     ........................................ 
 
 
 
Zapisovateľka: Oľga Mihalisková   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


